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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:842 Miljökrav på Trafikverkets upphandling av asfalt

Den offentliga upphandlingen är en stor konsumentmakt som kan användas för 
att minska utsläpp och uppnå våra miljömål. Uppskattningarna varierar, men 
runt 800 miljarder kronor upphandlar offentliga myndigheter för varje år.

Regeringen har tidigare stoppat det lagförslag som skulle sätta ska-krav på 
klimathänsyn i alla offentliga upphandlingar, och nu krävs det därför särskilt 
fokus på minskade utsläpp för att uppnå detta.

Trafikverket är en stor upphandlare av infrastruktur i Sverige och därmed också 
av mycket material som potentiellt kan ha stor klimatpåverkan. På senare tid 
har det dock dykt upp nya material som radikalt kan sänka utsläppen från 
exempelvis asfalt utan att vara väsentligt mycket dyrare i slutändan.

Ur mitt och Centerpartiets perspektiv ska skattepengar användas för att uppnå 
klimat- och miljömål, snarare än att motarbeta dessa. Därför är det extra viktigt 
att stora upphandlande myndigheter får tydliga miljökrav, vilket dessutom kan 
driva på utveckling och innovation.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Kommer statsrådet och regeringen att ställa krav på Trafikverket att i högre 
grad använda sig av klimatsmarta alternativ, som grön asfalt, vid upphandlingar 
framöver?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-24
Besvaras senast
2024-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


